
PROTOKÓŁ NR XLIX/2021
z sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie

która odbyla się w dniu 30 grudnia 2021 r. w trybie zdalnym

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewc>dniczący Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył
obrady XLIX sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad2

Przewodniczący R. Kmk stwierdził, że w posiedzeniu bieize udział 20 radnych i orzekł,
zi jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Pprzewodniczący R. Kruk zgłosił kandydaturę radnego Andrzęja Błaszkiewicza na sekretarza
obrad XLIX sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Imych kandydatur nie zgłoszono.
RRadnyABłasżkiewiczwyraziłzgodęnakandydowanie.
Przewodniczący  R.  Kmk poddał pod  głosowanie  kandydatuę  radnego A.  Błaszkiewicz na
sćkretarza obrad XLIX sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:

Za                                  -            19 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -            O glosów
RRadnvP.Woidaoddaldosustnie.
RRadnvK.Kalkanieoddaldosu

RadaMięjskawJędrzęjowiejednogłośniewybrałaradnegoABłasżkiewiczanasekretarz+arza
obrad  XLIX  sesji  Rady  Miejskięj  w  Jędrzęjowie.  Radny  Paweł  Wojda  oddał  głos  ustnie  i
ńwnież ustnie zgłosił swQją obecność na sesji. Jak wyjaśnił z powodów technicznych nie ma
dostępu do programu e-seąja za pośrednictwem którego ustala się quorum,  listę obecności i
oddąje  głosy.  Radny  ma natomiast dostęp  do  telekonftrencyjnego  programu ZOOM,  może
zatem zgłosić obecność i głosować ustnie do protokołu. Prowadzący obrady Przewodniczący
R. Kriik wyraził zgodę na taki udział w seąji bowiem zgłoszenie obecności i oddawanie głosu
p|zez  radnęgo  zostanie  zapisane  na  elektronicznym  nośniku  infonnaęji  w  postaci  nagrania
głosu

Ad3

Po"dek obrad:

1.    Otwarcie sesji.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie  protokołów  z  XLIV  seąji  Rady  Mięjskięj   w  Jędrzęjowie  z  dnia  26

paździemika 2021r., XLV nadzwycząjnęj seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia
9 1istopada 2021r., XLvl seąji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 26 listopada
2021   r.,  XLVIl  nadzwycząjnęj   sesji  Rady  Mięjskięj  w  Jędrzęjowie  z  dnia  26



1istopada 2021r. oraz XLVIIl seąji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie z dnia 9 grudnia
2021r.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumristrza Miasta Jędrzęjowa między sesjami.
6.   Infónnaęja o realizaęji uchwał podjętych na sesjach Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie

z dnia 26 listopada 2021 roku (sesja zwyczą].na i nadzwycząjna).
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
8.   Uchwała w sprawie: ustalenia wykazu wydatków niewygasąjących z upływem roku

budżetowego 2021 oraz określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków.
9.   Uchwała   w   sprawie   zatwierdzenia   planów   pracy   Komisji   Rady   Mięjskięj

w Jędrzęjowie na 2022 rok.
10. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie

Jędrzęjów na lata 2022-2024.
11. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gmimych oraz ustalenia jęj

przćbiegu
12. Uchwała  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotaęji  przedmiotowej  dla  Zakładu  Usług

Komunalnych w Jędrzęj owie.
13.Uchwała    w    prawie    udzielenia    pomocy    finansowej     dla    Województwa

Świętokrzyskiego.
14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie koląnych umów nąjmu
15. Uchwała w sprawie ustalenia lokalizaęji inwestycji miesżkaniowęj polegąjącęj  na

budowie budynku mieszkalnęgo wielorodzimego.
16. Uchwała  w  sprawie  zmiany  regulaminu  udzielania  dotaęji  celowęj  ze  środków

budżetu Gminy Jędrzęjów dla stowarzyszeń ogrodowych prowadzących rodzinne
ogrody działkowe.

17. Infomaęja  o  wydanych  decyzjach  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  na
skutdc uchwalenia planu mięjscowego, tzw. renta planistyczna.

18. Projekt budżetu na 2022 rok.
19. Sprawy różne.
20. Zariknięcie obrad.

Pizewodniczący R. Knik poprosił o wycoftnie z porządku obrad pkt. 18.
Pprzewodniczący R. Kruk poddał pod głosowanie wniosek formalny o wycofanie z porządku
0-pkt.18.
W g]osowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Wniosćk  Przewodniczącego  R.   Knika  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Mięjskąą
w Jędrzęj owie.

Radnv P. Woida odda] dos ustnie.

Następnie Przewodniczący R. Kmk poddał pod głosowanie kwestię przyjęcia porządku obradd
z  uwzględnieniem  zmian  wynikąjących  z  opisanego  wyżej   i  przegłosowanego  `miosku
fómalnego.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.



RaLadaMieiskawJed[zeiowieDrzvielazm]ienionvDorzadekobradXLIXsesii.uwa=nie
wnoszac.

Za                                  -            19 glosów
Przeciw                        -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Radnv G. Kuśmierz nie oddal dosu.
RRadnvP.Woidaodda]dosustnie.

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie quorum i stwierdził, iż w posiedzeniu bierze
udział 2 1 radnych.

Ad4

Rada Mięjska w Jędrzęjowie jednogłośnie (z wyjątkiem opisanym poniżęj) przyjęła protokoły
z XLIV seąii Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia 26 października 2021r., XLV nadzwyczajnęj
sesji Rady Mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 9 listopada 2021r., XLvl sesji Rady Mięjskięj w
Jędrzęjowie  z  dnia  26  listopada  2021   r.,  XLVIl  nadzwycząjnęj   sesji  Rady  Mięjskięj  w
Jędrzęjowie z dnia 26 listopada 2021r. oraz XLVIIl seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia
9 grudnia 2021r.
Radnv  P.  Kowalski nie oddal Źzlosu  w sprawie  Drzviecia Drotokolu  z XL117  sesii Radv
Mieiskiei w Jedrzeiowie z dnia 26 Daździernika 2021.

Ad5

Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między seąjami,
uwag nie -.
Ad.6

Rada Mięj ska w Jędrzęjowie przyjęła informację o realizaęj i uchwał podjętych na seSach Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie 26 listopada 2021  roku (seĘja zwycząjna i nadzwycząjna) uwag nie
wnoszac.

Ad.7

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok.
Brak uwag.

Bumistrz M. Piszczek odczytał autopoprawki do prQjektu uchwały.
Zwiększa się dochody:
Dział 900 rozdz.90005 § 2460 o kwotę 4.700,00 zł. -środki otrzymane na realizaęję prograinu
„Czyste powietrze".
Dział 600 rozdz.60004  §  2170 o kwotę  10254,04 zł -środki na dofinansowanie transportu
zbiorowego.
Zwiększa się wydatki:
Dział 600 rozdz.60004 § 4300 o kwotę 10.254.04 zł.
Dział 900 rozdz.90005 § 4010 o kwotę 2.700,00 zł.
Dział 900 rozdz.90005 § 4110 o kwotę 462,00 zł.
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Dział 900 rozdz.90005 § 4120 o kwotę 67,00 zł.
Dział 900 rozdz.90005 § 4210 o kwotę 1.430,00 zł.
DDział900rozdz.90005§4710okwotę41,00zł.

Dokonano przeniesień między działami, rozdziałami i paragrafami na wniosek kierowników
i naczelników wdziału

W glosowaniu wzięlo udzia] 21 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2021 ro[q następującą i]ością glosów:

1.          Za                                    -             21 glosów

3:  ##+s*  :    :#
Radnv P. Woida odda] dos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/383/2021 w zalączeniu do protokolu.

Adj!

Uchwała   w   sprawie:   ustalenia   wykazu   wydatków   riewygasąjących   z   upływem   roku
budżetowego 2021 oraz określenia ostatecznęgo teminu dokonania tych wydatków.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jędrzęjowie powzięla uchwalę w sprawie ustalenia wykazu wydatków
niewygasąjących  z   upbrwem   roku   budżetowego  2021   oraz   określenia   ostatecznego
terminu dokonania tych wydatków, następującą ilością g]osów:

Za                                   -             21 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma[o się          -               O glosów

Radnv P. Woida oddal dos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/384/2021 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.9

Uchwała w  sprawie  zatwierdzenia planów pracy  Komisji  Rady  Miejskięj  w Jędrzęjowie na
2022 rok.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jędrzęjowie powzięła uchwalę w sprawie zatwierdzenia planów pracy
Komisji Rady Miejskiej w Jędrzejowie na 2022 rok, następującą ilością glosów:

Za                                  -             21 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów
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Radnv P. Woida oddal dos ustnie.
Radnv W. Kedra odda] dos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/385/2021 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Jędrzęjów
na lata 2022-2024.
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia) 20 radnych.
RRadaMiejskawJędizejowiepowzięlauchwalęwsprawieprzyjęciaGminnegoProgramu
Wspierania Rodziny w Gminie Jędmęjów m lata 2022-2024, następującą i]ością glosów:

Za                                 -            20 glosów
Przeciw                                          O glos
Wstrzyma]o się          -               O glosów

RaRadnvP.Woidaodda]dosustnie.
R~aadnvK.Kalkanieodda]dosu.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/386/21 w zalączeniu do protokolu.

Adll
Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gmimych oraz ustaleniajej przebiegu.
Briuwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
R-aRadaMiejskawJędmęjowiepowzięlauchwalęwsprawieza]iczeriadrógdokategorii
dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu, następującą ilością glosów:

Za                                  -             20 glosów

Łr:%wma[osżę       :           :E::::

RRadnvP.Woidaoddaldosustnie.
Radnv K. Kalka nie oddal dosu.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/387#021 w zalączeniu do protokolu.

Ad.12

Uchwała w sprawie ustalenia stawki dotaęji przedmiotowęj dla Zakładu Usług Komunalnych
w Jędrzęj owie.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.



t.

Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji
p"edmiotowej  d]a  Zakladu  Ushig  Komunalnych  w  Jędrzejowie,  następującą  i]ością
glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw
Wstrzymalo się          -

0 8los
0 glosów

RaLadnvP.Woidaodda]Elosustnie.
RadnvK.KalllkanieoddalŻ:losu.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/388/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.13

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.
Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 20 radnych.

:|aad#:ej:E#:ęśdwTzęetjooĘ;gr:glę,l:aus::;uajląęcTE:srcaiTi:,:sę:#niapomocyfmmsowti

Za                                  -             20 glosów
Przeciw                                          O glos
Wstrzyma]o się          -               O glosów

RaRadnvP.Woidaoddaldosustnie.
Radnv K Kalka nie oddal dosu.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/389#1 w zalączeniu do protokolu.

AdJ4

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolęjnych umów nąjmu
Brak uwag.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o ponowne potwierdzenie quorum i stwierdził, że w
posiedzeniu bierze udział 20 radnych.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu, następującą ilością glosów:

Za                                  -             20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -               O glosów

Radnv P. Woida oddal elos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/390#1 w zalączeniu do protokolu.
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Ad.15

Uchwała w sprawie ustalenia lokalizaęji inwestyęji miesżkaniowęj polegąjącęj na budowie
budynku miesżkalnego wielorodzimego.
Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji
mieszkaniowej    po[egąjącej    na   budowie   budynku   mieszkalnego   wielorodzinnego,
następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -             20 glosów::  #+s*  :   :#
Radnv P. Woida odda] dos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr XLIX/391/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.16

Uchwała w sprawie zmiany regulaminu udzielania dotaęji celowej ze środków budżetu Gminy
Jędrzęj ów dla stowarzyszeń ogrodowych prowadzących rodzinne ogrody działkowe.
Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzęjowie powzięla uchwalę w sprawie zmiany regulaminu udzielania
dotacji  ceLowej  ze  środków  budżetu  Gminy  Jędrzejów  dla  stowarzyszeń  ogrodowych
prowadzących rodzinne ogrody działkowe, następującą ilością glosów:

1.          Za                                   -             20 glosów

::   #abs*   :     :#
Radnv P. Woida oddal zlos ustnie.

Powzięta Uchwa]a Nr XLIX/392/21 w zalączeniu do protokolu.

Ad.17

Rada Mięjska przyjęła bez uwąg infl)rmaęję o wydanych decyzjach z tytułu wzrostu wartości
nieruchomości na skutek uchwalenia planu mięjscowego czyli tzw. renty planistycznęj.

Ad.18

Spraw różne.
Radny Grzegorz Kuśmierz zapytał o kwestię tzw. „powodziówek" czyli dofinansowania jakie
gmina   uzyskuje   do   remontów   dróg   lokalnych   (radny   wskazał,   że   szczególnie   jest
zainteresowany drogą Skroniów MałyŁączyn Mały). Burmistrz wyjaśnił, że dofinansowanie
w ramach w^v „powodziówek" będzie się odbywać albo z ftmduszy rozdysponowanych pizez



`t`

Wojewodę albo z fimduszy j akimi dysponuje ministerstwo. Jednakże w przypadku drogi o którą
pytałradnysytuacjawyglądawtensposóbżewjejpasiedrogowymtrwainwestycjapolegająca
na budowie sieci kanalizacyjnej. Bumistrz zadeklarował, że po zakończeniu inwestycji droga
zostanie zgłoszona do dofinansowania w ramach wspomnianych wcześniej „powodziówek".
Przewodniczący R. Kruk zapytał czy planowana jest 2miana tras komunikacji miejskięj w t)m
skomunikowanie terenów inwestycyjnych.  Bumistrz  wyjaśnił,  że  Urząd  Miejski  prowadził
konsultacje     w     sprawie     zainteresowania     ewentualnym     skomunikowaniem     terenów
inwestycyjnych. Niestety  zainteresowanie było  wyjątkowo znikome.  Jednakże w 2022  roku
odbędzie   się  nowy   przetarg   na  świadczenie   usług  komunikacyjnych  na  terenie   miasta.
Bumistrz nie wykluczył, że przy okazji tego przetargu powrócono by do kwestii 2miany tras
(w  tym  poprowadzenia  linii  przez  tereny  inwestycje).  Wskazał jednak,  że  w jego  ocenie
zasadnym byłoby uzyskanie w t)m zakresie opinii od kilku komisji Rady Miejskiej.
Radny Marek  Skrzypiec  zapytał  czy pojawiły  się  nowe  okoliczności  w  sprawie  budowy  w
okolicach ul.  Okrzei wieży pod stację bazową telefonii komórkowej.  Bumistrz wyjaśnił, że
aktualnie  jest  przez  SKO  rozpatrywane  odwołanie  od  decyzji  dotyczącej  lokalizacji  tej
inwestycji.
Radny  Wojciech  Król  zapytał  o  inwestycję  związaną  z  remontem  basenu  oraz  czy  gmina
zdecyduje się na budowę hali gimnastyc2mej w Skroniowie. Burmistrz wyjaśnił, że obie w/w
inwestycje wraz z budową sali sportowej w Podchojnach gmina zgłosiła do naboru w ramach
polskiego ładu. Niestety dofinansowania nie uzyskała. W tej sytuacji gmina ponowi wniosek w
sprawie środków na remont pływalni oraz budowę sal sportowych w Skroniowie i Podchojnach.
Złoży również dodatkowy wniosek na salę gimnastyczną w Jasionnie.
Radny  Andrzej   Bielecki   zapytał  na  jakim  etapie  jest  gminny  program  dofinansowania
fotowoltaiki.  Burmistrz wyjaśnił,  że  poprawiona dokumentacja dotycząca programu  została
złożona do Urzędu Marszałkowskiego.  Po akceptacji będzie możliwe rozpoczęcie procedury
przetargowej na budowę instalacji oraz zawieranie umów z zainteresowanymi mieszkańcami.

Ad.18

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady  R.  Kn]k zamknął XLIX sesję  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie
o godz.  | i  QQ.

Protokołował

`.L\   ŚJDĄJ
Emil Schab

Zahczyiiki:
1.    Lista obecności.
2.    PoĘęte uchwały.

Przewod,
Miejskiej


